
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

na 11. posiedzeniu Senatu 

w dniu 9 maja 2024 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Dariusza Klimczaka 

Oświadczenie dotyczy budowy dworca kolejowego w Koszalinie. 

Poprzedni rząd tak sprawnie wziął się do roboty, że skutecznie rozpoczął inwestycję i zrealizował 

pierwszą jej część: rozebrał dworzec. W tej chwili nic tam nie ma. Jak donoszą lokalne media, prace idą 

wolno, budowa jest w opłakanym stanie. 

Proszę o informację, na jakim etapie są prace związane z budową dworca kolejowego w Koszalinie. Czy 

pojawiły się tam trudności? Czy skutkiem tego będzie przedłużenie realizacji inwestycji? Czy skutkiem tego 

będzie także zwiększenie kwot przeznaczonych na budowę nowego dworca kolejowego w Koszalinie? 

Stanisław Gawłowski 


